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Abstract (en)
A stove after the style of a tiled stove, having a self-supporting hearth part (6) constructed of large-sized components (32-36), a casing (8) which is
separate from and surrounds the hearth part and which is of self-supporting construction consisting of large-sized components (42-50) connected to
one another by joints, and an annular space (70), through which ambient air can flow, between the hearth part and the casing. <IMAGE>

Abstract (de)
Ofen nach Art eines Kachelofens, mit einem selbsttragend aus großformatigen Bauteilen (32-36) aufgebauten Feuerraumteil (6), mit einem vom
Feuerraumteil gesonderten, das Feuerraumteil umgebenden, selbsttragend aus über Fugen aneinander angeschlossenen großformatigen Bauteilen
(42-50) aufgebauten Mantel (8), und mit einem umgebungsluftdurchströmbaren, ringförmigen Zwischenraum (70) zwischen dem Feuerraumteil und
dem Mantel.
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